
 

 

 

Danish Obstacle Course Racing Union 

Generalforsamling 28.10.2023 

 

Referat 

1. Valg af ordstyrer 
Sarah Sørensen 

 

2. Valg af referent 
Cecilie Svenningsen 

 

3. Valg af stemmetællere 

Gustav Cordua, Gustav Gessø & Isabella Risom  

 
4. Bestyrelsens beretning 

Det seneste år har været lidt af en rutsjebanetur. Der har været op og nedture, og der har 
i den grad været fart på 
Det er ingen hemmelighed at det har været et år hvor der internt har været 
vanskeligheder i bestyrelsen, og som har haft store konsekvenser for både 
bestyrelsesmedlemmer individuelt, men også for det overskud der har været til at påtage 
sig arbejde. 
 
Alligvel har vi nået rigtig meget. Der er blevet afholdt flere løb med EM 
kvalifikationsstatus gennem DOCRU, og der vil vi gerne fremhæve at Reborn med stor 
succes har afprøvet deres egen version af de internationale regler med one try/3 
armbånd.  
Den feedback vi har fået tilbage er at det faktisk er dejligt for atleterne at få mulighed for 
at vænne sig til disse regler inden mesterskaberne. 
Man kan syntes om dem hvad man vil, men realiteten er den at de er indført til 
mesterskaberne og der fremadrettet er et krav til kvalifikationsløbene. 



 

 

 
Der blev afholdt et DM. Det kostede blod, sved og tårer, men det var Danmarks bedste 
atleter der konkurrerede på en bane og på forhindringer der udfordrede dem max. 
Vi havde ønsket os et større sammenarbejde mellem DOCRU, og alle løbsarrangører for 
at gøre det til hele Danmarks fælles løbefest.  
Men vi lærer hele tiden, og vi tror vi skal være bedre til at overbevise løbsarrangører om 
at DOCRU ønsker at være en dyrebar medspiller. 
Vi fandt vores værdige Danmarks Mestre og vi er stolte af dem. 
Der har været masse af nye regler og initiativer fra FISO som vi også har skullet 
implementere her i Danmark, og det er en stor og til tider forvirrende opgave at holde os 
opdateret på alt det nye. 
 
Vi er meget stolte af at Danmark nu har et OCR landshold, og både disse seje PRO atleter 
på landsholdet, vores stærke AG atleter og vores viljestærke Open racers har til EM og 
VM i den grad vist at Danmark har nogle af de bedste og sejeste OCR atleter i verden. 
Det er fantastisk at se hvor mange danskere der tager afsted til disse mesterskaber og 
viser de rød/hvide farver frem.  
Vi er stolte af jer, og vil ikke undvære nogen af jer! 
 
Dertil vil vi da også lige nævne, at det er efter vores idé og ønske, at FISO har 
implementeret, at landenes forbund kan bestille og betale for at der er sat pavilloner op 
til Mesterskaberne. Vi har oplevet at det har gjort noget vildt godt for sammenholdet at 
vi nu tydeligt har et sted at mødes og ved hvor vi hører til.  
Og her vil vi gerne rose jer alle for at støtte hinanden uanset alder og resultater, tage 
billeder af hinanden og være hinandens skuldre når der er brug for det. 
 
Vi har også arbejdet med at hjælpe foreningslivet indenfor OCR. 
Vi har forsøgt så vidt muligt hele tiden at opdatere om de danske løbsdatoer og 
arrangører. 
 
Vi er meget stolte af, at vores danske coaches Nikolaj Dam og Jonas Drescher er de to 
coaches der drager ud i verden og underviser kommende OCR coaches for FISO, og vi 
håber at flere danskere i fremtiden også vil uddanne sig. 
Vi har forsøgt at få mere indflydelse i EOFS (den europæiske OCR sammenslutning), 
styrket vores sammenarbejde i Norden/Skandinavien, og også forsøgt at udfordre nogle 
af de beslutninger der er taget fra FISOs side som vi ikke føler har været fair. 
 



 

 

Den nuværende bestyrelse vil takke af, og takke alle dem vi de seneste år har arbejdet 
sammen med, dem der har støttet os, og også dem der har været passende konstruktivt 
kritiske. 
Vi har lært rigtig meget, og håber inderligt at der kommer masser af nye kræfter til 
bestyrelsen, for der er masser af spændende arbejde at tage fat i forude.  

 
5. Regnskabsaflæggelse 

Godkendt 

 
6. Behandling af bestyrelsens forslag 

- Ændring af vedtægter. Forslaget til de nye vedtægter er vedlagt som bilag. 

De indtil nu gældende vedtægter er tilgængelige på DOCRU’s hjemmeside. 

Der blev ytret ønske om fremadrettet at vedtægtsændringer deles op i enkelte 

punkter der stemmes om frem for en samlet pakke.  

- 34 ud af 40 stemmer for forslaget 

- 1 ud af 40 stemmer nej for forslaget 

- 5 ønsker ikke at stemme 

Vedtægtsændringerne er således vedtaget. 

 

7. Behandling af indkomne forslag 
Der er ikke kommet nogen forslag ind. 

 
8. Fastsættelse af kontingent 

Kontingentet for indeværende år er 250kr og bestyrelsen foreslår det samme 

for næste år. 

Enstemmigt vedtaget. 

 
9. Godkendelse af budget 

Budgettet er godkendt. 

 
10. Valg til bestyrelsen. 



 

 

- Der er ingen af de nuværende bestyrelsesmedlemmer der ønsker at 

fortsætte og der skal derfor vælges 6 -8 nye medlemmer samt evt. 2 

suppleanter til bestyrelsen. 

Følgende stiller op: 

Henriette Bardrum 

Allan Poulsen 

Lone Andersen 

Ulrikke Evensen 

Mikkel Svenningsen 

Patricia Olsen 

 
Alle er stemt ind 

 
Suppleanter: 

Martin Fink 

Hanne Larsen-Jensen 

 
Alle er stemt ind. 

 

11. Valg af revisor og revisor suppleant 
Aja Christensen stiller op 

Aja er valgt 

 

Pernille Rytter stiller op til suppleant 

Pernille er valgt 

 
12. Evt. 

Input/ tanker fremadrettet – kunne der være retningslinjer vedr. landsholdet som 

er kendt af alle landsholdsatleter. Der har været en del diskussioner i det år der er 

gået, kunne man gøre det anderledes fremadrettet.  

Input: Ønske om landsholdskontrakt både ift. Landsholdstræner og atleter. 



 

 

Der behøver ikke være en landsholdstræner. Det nationale forbund (DOCRU) står 

for at udvælge atleter til at løbe PRO til EM og VM. På sigt skal der være et 

landshold.  


